



Dagsorden bestyrelsesmøde onsdag d. 9. juli 2025

Sted:

Hørning Idrætscenter

Tidspunkt:

10:00 – 15:00

Referent: Murad Ahmed, MA.

Deltagere:

Mireille Engaard Kempf, MEK

David Coupar, DC

Bodo von Münchow, BVM

Søren Dall, SD

Therese Raffing, TR

Søren Hjarsø, SH

Murad Ahmed, MA

Thomas Møller, TM

Afbud:

Michael Gandø, MG

Dagsorden:**1. Godkendelse af dagsorden**

- Dagsorden godkendt.
- Ekstraordinær orientering fra MEK. MG har valgt at trække sig fra bestyrelsen. TR træder ind med TMs opbakning.

2. Konstituering af bestyrelsen

Ny konstituering. Ansvarlig skrives med initialer.

- **Internationalt samarbejde:** MEK
- **Økonomi:** SH
- **Breddeudvalg:** TR
- **Talent og Elite Udvikling – Kamp:** MA
- **Talent og Elite Udvikling – Teknik:** MEK er områdeansvarlig. BVM træder ind som fagligt ansvarligt for udvalget.
- **Turneringsudvalg:** SD
- **Dommersektionen:** DC
- **Gradueringsudvalg:** SH
- **Uddannelsesudvalg:** BVM
- **Antidoping:** MA
- **Marketing/PR/Kommunikation:** MA
- **Para:** TR
- **IT:** SD
- **Sponsor:** MEK
- **Sekretær:** MA i 6 måneder.
- **Ordens & Amatør udvalget:** MEK
- **Love & Vedtægter:** MEK
- **Forretningsudvalg:** MEK, MA, DC.
- **Næstformand:** DC



3. Opfølgning på Repræsentantskabsmødet 2025

- God feedback fra deltagerne. Dirigenten var god og professionel. Mødet blev afholdt i en god og stille og rolig tone. God stemning også bagefter med jubilæumsfejring med kage og bobler.

4. Køb af udstyr til de danske stævner – Pris 60.582,30 kr.

- SD: Udstyr er blevet gennemgået, og der er behov for at supplere op på udstyr. Bl.a. for at kunne have nok (kamp)sæt til at kunne afvikle på fire baner. Pengene tages fra "50-kroners puljen" som alle stævnedeltagere betaler til forbundet ved opstilling mhp. vedligehold og indkøb af udstyr. SD: Der ligger 50% i puljen. 50% skal bevilges som udlæg af bestyrelsen, da restbeløbet fra stævnerne kommer ind senest efter DM.

Beslutning: Beløbet bevilges.

5. Nordiske mesterskaber 2026 i Danmark – 3 ansøgere.

Afklarende spørgsmål stilles til arrangørklubber. Punktet er udskudt til næste møde. Der skal stå fristen for indsendelse af uddybning af ansøgning er onsdag den 16.7 kl. 12. Derefter træffes en endelig afgørelse om arrangørklub ud fra udsendte kriterier.

-

6. TEU KAMP – Beslutninger og offentliggørelse af afgørelser.

- Det blev på et bestyrelsesmøde i februar 2025 bestemt af bestyrelsen overtog styringen af udvalget. Eventuelle punkter til dagsorden og beslutninger skal føres til referat indtil nyt TEU er nedsat.

7. Møde med IKC – sekretariatet + økonomi

- Idrættens Kompetence Center har udtrykt ønske om møde med bestyrelsen vedrørende procedurer og evaluering af den foregående periode. Der er flere procedurer, som ikke kører automatisk endnu. Herunder afklaring af kompetencer og hvornår fakturaer skal laves og afsendes. Bl.a. om hvordan de enkelte udvalg bliver informeret om, at fakturaer er blevet betalt.
Vi ligger op til et møde/onlinemøde: SH + SD + MEK deltager. SD holder særskilt møde med Emma. MEK tager fat i IKC og koordinerer dato.

8. Møde med Sjællandske klubber vedr. ansøgning til kamp UC.

- Klubberne har ansøgt og fået tilsagn om opstart af Talent UC for 10-14 årige – samt dispensation for at kunne medtage juniorer.
Allan Barkholt Hänsch og Nick Foged fra Frederikssund deltog fra klubberne. Der blev taget aktuel status på ansøgningen. Der er ønske om etableringen af ordinært UC. Dette er p.t. ikke muligt ift. kriterier, der ikke kan opfyldes. Bestyrelsen opfordrer til, at Talent UC og Satellit samt afstandsordning etableres hurtigt. Klubberne tager til efterretning og kommer retur ift. eventuel næste skridt.



9. Kommende møder

- Planlægning af 14. dages online møder – Tirsdagsmøder påbegyndes den 29. juli herefter hver anden tirsdag resten af året. Emner til dagsorden skal indsendes senest 48 timer inden hvert møde. Er der ikke punkter på dagsorden aflyses mødet.
- Såfremt et tirsdagsmøde ligger umiddelbart før eller efter et fysisk møde skal det forventes, at disse kan blive aflyst.
- Planlægning af næste to fysiske møder således at "næste møde" altid er booket.
- Datoer for fysiske møder: 24/8 + 9/11 i Nyborg. MA bestiller møderum og forplejning.
- Planlægning af bestyrelsesmøde med overnatning. Punktet er udskudt indtil vi mødes fysisk den 24/8.

10. Eventuelt

SH: Hvilke arbejdsopgaver har udviklingskonsulenten (UK)?

MEK: Hun er ansat til at føre vores strategi jf. aftale med DIF ud i livet. Løn afvikles og støttes af DIF. Arbejdsopgaver og mandat gennemgås ift. rollefordeling.

SH: Opfordring om at UK tager fat i de klubber, der ikke er medlemmer af forbundet.

SD: Manglende referater. Sidste referat på hjemmesiden er fra den 27.4.2025. Hvor er de øvrige referater?

SD tager fat i Jens Rudbeck mhp. at lokalisere referaterne.

MEK: Opfordring om at referater fra alle møder lægges op hurtigst muligt på hjemmesiden. Der tages status ift. referater ved kommende møder.

Skoleprojekt: Forespørgsel fra medlem.

- a. Projektet har til formål at tilbyde struktureret taekwondoundervisning til børn med særlige udfordringer som ADHD, autisme og lignende, som en integreret del af deres skoledag. Der, hvor forbundet kommer i spil, er som officiel samarbejdspartner og som faglig og organisatorisk støtte. Konkret ønskes der:
- b. At Dansk Taekwondo Forbund stiller sig som projektpartner ifm. ansøgning om midler
- c. At vi bidrager med faglig legitimitet og netværk
- d. At vi eventuelt er med i en proces omkring formidling og videndeling
- e. At vi ser på muligheden for at projektet på sigt kan vokse til en national model med brobygning mellem skole og forening

Projektet har fuld opbakning fra bestyrelsen. SD/Udviklingskonsulenten er tovholdere og giver besked videre.

Brief vedr. Team Danmark aftale.

MA – briefede om aftalen (MEK var nået at smutte, men var informeret). Vi er blevet bevilget kr. 500.000 til støtte af tre atleter samt sparringspartnere for resten af 2025. Hertil er der ansøgt om kr. 260.000 til udstyr (KPRP + Daedo gen. 3). TD har via Salling Fondene bevilget kr. 220.000. Der kommer bevillingsanmodning til bestyrelsen når endelig pris og difference kendes. Det forventes, at det sker meget snart, da der er behov for hurtigt indkøb.



Ny mail til Søren Hjarsø

SH har nu fået officiel forbundsmail. Den hedder sh@taekwondo.dk. Alle bedes bruge den fremadrettet. Bestyrelsesmailen sender også til denne mail fremadrettet. Michaels mail fjernes efter aftale den 1.8 fra systemet.

Opdatering af hjemmeside med ny opgavefordeling.

SD sørger for dette.
(Er sket nu)

Næste møde: Ekstraordinært møde indkaldes til 10. juli 2025 kl. 19.15. Dagsorden: Ansættelse af National UC ansvarlig.